
Poseł na Sejm RP 
Stanisław Kalemba 
Klub parlamentarny PSL 

Poznań, dnia 16.05.2012 rok 

Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu RP 

Interpelacja poselska 

Na podstawie art. 191 i 192 Regulaminu Sejmu RP proszę o przekazanie mojej 

interpelacji poselskiej Panu Sławomirowi Nowakowi - Ministrowi Transportu, Budownictwa i 

Gospodarki Morskiej. 
Interpelacja dotyczy trwających prac nad ustawą o Rodzinnych Ogrodach 

Działkowych. 

Z wyrazami szacunku 

Poseł na Sejm RP 



Poseł na Sejm RP 
Stanisław Kalemba 
Klub Parlamentarny PSL 

Poznań, dnia 16.05.2012 rok 

Szanowny Pan 
Sławomir Nowak 
Minister Transportu, Budownictwa 
i Gospodarki Morskiej 

Interpelacja poselska 

w sprawie trwających prac nad ustawą o Rodzinnych Ogrodach Działkowych. 

Do Klubu Parlamentarnego Polskiego Stronnictwa Ludowego napłynęły setki pism z 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych z całej Polski, a także z licznych Okręgowych Zarządów 

Polskiego Związku Działkowców w przedmiotowej sprawie. 

Wynika z nich jak również z wielu bezpośrednich spotkań - poważne zaniepokojenie 

docierającymi informacjami w zakresie trwających prac nad ustawą o Rodzinnych Ogrodach 

Działkowych bez udziału przedstawicieli ROD i Polskiego Związku Działkowców. Jest to 

przyczyną dużych niepokojów i zagrożeń dla prawie milionowej rodziny tych Ogrodów. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z następującymi pytaniami: 

1. Jakie jest stanowisko Rządu Rzeczypospolitej Polskiej, Resortu w sprawie zmian w 

obecnie obowiązującej ustawie z 8 lipca 2005 roku o Rodzinnych Ogrodach 

Działkowych (Dz. U. Nr 169, poz. 1419, z późniejszymi zmianami)? 

2. Czy w Ministerstwie trwają prace nad zmianami w przedmiotowej ustawie? 

3. Czy prowadzone są jakiekolwiek rozmowy, konsultacje z przedstawicielami 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych i Polskiego Związku Działkowców, a także 

innych organizacji związanych z tym środowiskiem? 



4. Jakie jest stanowisko Rządu Rzeczypospolitej Polskiej i Ministerstwa wobec 

zaskarżonych artykułów obecnie obowiązującej ustawy przez I Prezesa Sądu 

Najwyższego do Trybunału Konstytucyjnego? 

Z wyrazami szacunku 

Stanisław Kalemba 

Poseł na 


